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中国太平洋财产保险股份有限公司 

货运保险（集成电路行业专属）附加拒收/退运条款 

（注册号：C00001431622022090835143） 

This insurance shall cover all shipments, subject to the original insuring 

conditions, which may be refused at time of delivery and returned by the consignee 

and/or consignees, while awaiting shipment or reshipment and until received by 

the Assured or otherwise disposed of. 

This insurance shall also cover subject matter insured which requires 

return to, and/or return from manufacturers and/or repairers. Coverage in this 

respect shall be subject to prior advice to Underwriters and at rates, terms 

and conditions to be agreed.   

兹经双方同意并约定，当被保险人或其他收货人拒绝接收或无法接收被保险货物时，本

保险扩展承保该等货物的等待运输或转运期间的风险，直至被保险人收到该货物或以其他方

式处理货物。 

本保险扩展承保险标的退运至和/或从生产商或维修商的风险。但以事前通知保险人且

条件和费率另议为前提。 

本保险单所载其他条件不变。 
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